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Jaarverslag 2017 

 

 

 

 

 
Van het bestuur: 

 

 

  
Met de algemene ledenvergadering heeft het bestuur een 

behoorlijke gedaantewisseling ondergaan t.o.v. vorig jaar. Leo 

Gouw is als opvolger van Ed Benschop in de functie als 

voorzitter gekozen. Piet de Korte en Bob van Gog zijn als 

algemeen bestuurslid in het bestuur gekozen waarbij Piet de PR 

gerelateerde zaken op zich gaat nemen en Bob zich met de 

EHBO en clubblad perikelen gaat bezighouden. Helaas heeft 

Fred de Vroom in het najaar aangegeven na 4 jaar zijn 

bestuursfunctie van penningmeester in het nieuwe jaar neer te leggen. Aan het einde van 2017 zag het 

bestuur er als volgt uit;  
 

Leo Gouw   Voorzitter 

Jaap van den Oever  Secretaris 

Fred de Vroom  Penningmeester 

Piet de Korte  Pr-commissie 

Bob van Gog  Algemeen bestuurslid 

 

 

In het afgelopen jaar kwam het bestuur 6 maal bijeen, hiernaast was er in het voorjaar de algemene 

ledenvergadering. Bij deze vergadering waren 51 leden aanwezig.  

Er is veel energie en tijd gestopt in activiteiten die in het kader van het jubileumjaar stonden. Met dank 

aan Ad van Gastel en Willem Roodbol is er een jubileumtenue ontworpen wat voor het toepasselijke 

bedrag van €25,- kon worden aangeschaft. Ruim 100 leden hebben hier gebruik van gemaakt.  

Door een aantal bestuursleden is de regio vergaderingen van de NTFU bezocht. Hiernaast is er nog 

deelgenomen aan een workshop Sportief besturen van de NTFU. 

Door de vereniging is opnieuw deelgenomen aan de clubactie van de firma Trommel.   

Op 4 maart ontvingen wij het bericht dat ons erelid Dirk Sanders is overleden. Dirk was in 1992 een 

van de oprichters van onze vereniging en was hij de eerste voorzitter. 

 

 

Secretariaat: 

 
Het ledenbestand bestond op 31 december 2017 uit 190 leden die nog zijn te verdelen in:  

     178 hoofdleden 

         5 gezinsleden 

         4 m-leden (zijn lid bij meerdere verenigingen) 

         2 ereleden. 

         1 donateur 
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In het afgelopen jaar zijn er 19 nieuwe leden ingeschreven. Hiernaast hebben 19 leden aangegeven het 

lidmaatschap te willen beëindigen. Per saldo is het ledenaantal van de vereniging dus gelijk gebleven.   

 

Lidmaatschap beëindigd: Nieuwe leden: 
Jur van Bijnen Laszlo Nemeth Rody Buitenhuis Kees Pothof 

John van den Bos Richard van Rossen Astrid Gouw Marco Snoek 

Chris van der Geer Dirk Sanders † Harald Mindertsma Peter Westdijk 

Ed de Jong Tony Schaddelee Bram Pietjouw Bas Verschoor 

Emiel Kleijburg Jilles Stapel Mark Pietjouw Rene Biesheuvel 

John Looij Peter van der Veen Hans Schildt Chris Jongejan 

Alex Mouthaan Gert Verboom Arjan van Meggelen Kevin Hersbach 

Richard van Gog Frank Jansen Martin Warren Peter van Uden 

Tom Keijmel Ton Grauss Annuska van Vlaenderen Robbert Vogler 

Robin Mierop  Michel van der Weijden  

    

    
 

 

 

 

 

 

 

 

   
Over de afgelopen 10 jaren ziet het ledenbestand er als volgt uit: 

 

 
 

Zoals uit onderstaande grafiek blijkt zit de grootste groep leden in de leeftijdscategorie 46 tot 65 jaar. 

De gemiddelde leeftijd van de vereniging kwam het afgelopen jaar uit op 55 jaar (was 55,1). 

 

2008 2009 2010 2011 2012 2013 2014 2015 2016 2017

opgezegd 9 23 16 18 26 19 25 23 14 19

nieuw 24 23 44 31 14 20 17 6 17 19

leden 182 182 210 223 211 212 204 187 190 190
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Routecommissie: 

 
Het afgelopen jaar zijn vrijwel alle ritten onder prima omstandigheden verreden, alleen tijdens de 

sluitingsrit hebben de deelnemers last gehad van een buitje. De mooie weersomstandigheden is iets 

wat direct aan het aantal deelnemers is terug te zien. 
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Deelnemers 25 59 43 29 15 55 56 32 45 53 81 39 45 

* zelfde datum              
 

 

Voor de Van Den Ban Openingstocht, Jubileumtocht en de Fysio Waasdorp sluitingsrit waren de 

onkosten voor de vereniging. Bij alle andere tochten van de kalender is de koffie met punt weer 

gesponsord door New Port Tankcontainers. Met het rondje Veerse meer en het Rondje Tholen, beide 

tochten van ruim 160 km, is gebleken dat er bij de B-rijders geen animo is voor deze afstanden.   

Bij de routecommissie stond het afgelopen jaar ook in het teken van het 25-jarig jubileum. Elke clubrit 

is er getracht om de appelpunt te voorzien van een jubileumcocktailprikker. In het kader van het 

jubileum is er 20 augustus een jubileumrit georganiseerd in de vorm van Happen en Trappen. Een rit 

waarbij de leden tijdens twee stops koffie met punt, een lunch en bij terugkomst in het clubgebouw 

nog een drankje kregen aangeboden. Ook was er voor deze gelegenheid een speciale bidon gemaakt. 

Met 81 deelnemers en prima weersomstandigheden is dit een geslaagde dag geweest.  

Om de clubritten extra te promoten is er een sterrenklassement gemaakt. Bij deelname aan een clubrit 

kreeg men een ster waarbij de jubileumtocht dubbel meetelde. Bij voldoende sterren, in dit geval 8, 

kreeg men handschoenen in de clubkleuren en voorzien van het clublogo uitgereikt.  
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Van de 201 leden (op dat moment) zijn er 37 die dit aantal gehaald hebben. 116 leden hebben aan 1 of 

meer clubtochten deelgenomen. 85 leden hebben aan geen enkele tocht deelgenomen en 5 leden 

hebben aan alle ritten van de kalender deelgenomen. 

    

De routes waren het afgelopen jaar ontworpen door Budd Saan, Rob van Mourik en Jaap van den 

Oever. De volgende voorrijders hebben ervoor gezorgd dat alle ritten goed verlopen zijn; 

Budd Saan Rob van Mourik Jaap van den Oever 

Kees Nieuwland Huib Vermaat Leo Vermaat 

Ad van Gastel Piet de Korte Chris van der Geer. 

      

 

Aan het begin van het jaar is er opnieuw een "snerttocht" georganiseerd 

door Atie Tanis, circa 25 leden hebben hieraan deelgenomen. Dank aan 

Anton van Putten die voor vertrek en aankomst zijn winkel beschikbaar 

heeft gesteld.  

De meerdaagse van vorig jaar met bestemming Zuid-Limburg heeft het 

afgelopen jaar een vervolg gekregen. Een geslaagd evenement met 23 

deelnemers. Dit evenement zal ook het komende jaar weer op de kalender 

staan.   

Met de 3-daagse van Nederland met bestemming Berg en Dal is door 15 deelnemers van het mooie 

weer en routes genoten. De deelnemers hadden met ruim 450 km in de benen weer een geslaagd 

weekend.  

De D-groep heeft nog een aantal tochten waaronder de Elf dorpentocht, elders gereden. Ook is er weer 

een fietsmeerdaagse, georganiseerd door Bea Kruger, geweest naar Holten.  

 

Het succes van het rondje op de woensdagavond nieuwe stijl heeft het afgelopen jaar een vervolg 

gekregen. Iedereen die aan dit succes een bijdrage heeft geleverd bedankt hiervoor! 

    

 

25-Jarig jubileum: 

 
Eén van de hoogte punten van het 

afgelopen jaar was de viering van het 

25-jarig jubileum van de vereniging op 

zaterdag 28 oktober. Locatie van dit 

feest was het eigen clubgebouw dat 

hiervoor in een aantal uur was 

omgetoverd van een kille kantine naar 

een gezellige feestzaal. De receptie in de middaguren is naast huidige leden ook drukbezocht door oud 

leden die heel veel hadden bij te praten. In de avonduren was het clubgebouw met ruim 90 gasten 

gezellig vol en kon men genieten van een hapje en drankje en niet te vergeten het entertainment. 

Zonder andere mensen te kort te doen veel dank aan Fred de Vroom, Leo Gouw, Bob van Gog en 

Anton van Putten die deze avond mede 

mogelijk hebben gemaakt. Speciale 

dank aan Willem Zoutewelle en Kees 

Nieuwland die voor de hele organisatie 

hebben gezorgd.   
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Pr-commissie: 

 
Het afgelopen jaar was voor de Pr-commissie een rustig jaar. 

1. Contact met de media.  

Dit jaar was de communicatie met de media over de informatie van de clubritten stroef. De 

ingestuurde info aan Groot Hellevoet als ook de Hellevoetse Post werden lang niet altijd geplaatst. 

Met name de contacten met de Hellevoetse Post verliepen vorig jaar vele malen soepeler. Ook een 

telefonisch onderhoud met deze laatste bracht daar geen verandering in. 

 

2. Clubblad. 

Het Bestuur vindt de huidige verdeling in ons clubblad tussen pagina’s tekst en advertenties prima. 

Om die reden is het aantal adverteerders gelijk gebleven. Helaas stopte na jarenlange ondersteuning 

Moree vof (professioneel, doe-het-zelven) met het bedrijf.  

De eerste editie van 2017 startte met een nieuwe, frisse lay-out. Dit geheel in overeenstemming met de 

ideeën van onze (ex)voorzitter. En wat een uitstraling heeft ons blad daardoor gekregen. De eerste drie 

edities zijn samengesteld door Bart Jan van Doorn. Echter in augustus besloot Bart Jan, met redelijk 

geargumenteerde bezwaren, te stoppen met het maken van het clubblad en wel met onmiddellijke 

ingang. Jammer dat het zo is gelopen, maar Bart Jan bedankt voor alle jaren dat je redacteur van ons 

verenigingsblad bent geweest. 

De edities 4 en 5 zijn samengesteld door Pieter de Korte. Editie 5 viel direct op vanwege het voorblad 

in kerstsfeer (mede door Bob van Gog en Willem Zoutewelle) en de vele extra pagina’s. Kortom alle 

vijf de jubileumbladen waren met dank aan de aanleverde copy stuk voor stuk pronkstukken. In het 

kader van het 25 jarig jubileum was er in elk clubblad een periode van 5 jaar geschiedenis beschreven. 

Dank aan Fred de Vroom die hier eindverantwoordelijke voor was. Met Piet Sas als coördinator 

hebben de bezorgers er weer voor gezorgd dat het clubblad op tijd in ieders brievenbus werd bezorgd. 

Hartelijk dank voor ieders aandeel en niet in de laatste plaats gaat onze dank uit naar de 

sponsoren/adverteerders, die dit mede mogelijk maken! 

 

 De distributie van ons clubblad werd afgelopen jaar verzorgd door: 
 

Jannie Faber Willem Roodbol Piet de Korte Jaap van den Oever 

Alex Dorst Hans den Otter Leo Noordermeer Louies Michielsen 

Peter Korsman Sjaan de Winter Peter ’t Hart Willem Tuijtel 

Sieg Wollburg Bouwe van Kempen Bob van Gog Jan Mellegers 

    

    

3. Sponsoractie. 

In navolging van het succes in 2016 besloot PLUS Trommel ook in 2017 weer tot een Sponsoractie. 

Onder de deelnemende verenigingen werd na rato een bedrag van max. € 10.000. - verdeeld. Dit jaar 

kwam een bedrag op € 143,75 ten gunste van WTAC-Waterstad. Een bedankje aan de leden, niet leden 

en PLUS Trommel is daarom zeker op zijn plaats. 

  

4. Website 

De vernieuwde website is na een aantal aanpassingen nu goed op elk apparaat te lezen. Met bijna 

60.000 bezoekers het afgelopen jaar kunnen we zeggen dat de website goed bezocht wordt. 

De website wordt door webmaster Willem Zoutewelle, met Fred de Vroom als back up, up to date 

gehouden.   
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Avond fietsvierdaagse:  

 
De AF4D is al sinds de oprichting verbonden aan WTAC Waterstad. Niet helemaal waar maar met de 

24e editie is het wel één van de langst lopende meerdaagse evenementen op Voorne & Putten en zeker 

het langst lopende evenement binnen onze vereniging. Deze editie, met ruim 550 deelnemers is onder 

bijzondere zonnige weersomstandigheden met temperaturen van ver boven de 30 graden gereden. Het 

is dan ook behoorlijk transpireren voor zowel de deelnemers als onze vrijwilligers. De door de 

organisatie uitgedeelde zonnebrillen samen met de door Evides beschikbaar gestelde bidons vinden 

dan ook gretig aftrek onder de vele deelnemers. De fietsers, variërend van zeer jong tot respectabele 

leeftijd, hebben opnieuw de keuze uit 3 afstanden. De 10km voor veelal de jongste deelnemers, de 

17.5km als gezinstocht en de 25km voor de mensen met de lange adem. Onderweg worden de 

deelnemers door PLUS Trommel, de hoofdsponsor van de AF4D vanaf het eerste uur, bij de 

controlepunten voorzien van nieuwe energie middels een hapje en een drankje. De slotavond is voor 

de deelnemers een vast het hoogtepunt van deze meerdaagse. Niet alleen wacht de welverdiende 

medaille maar wordt het geheel muzikaal onthaald. Zeker voor de kinderen is er een heus 

evenementen terrein opgebouwd met een heuse stormbaan en diverse springkussens waar menig 

attractiepark jaloers op is. Ook het welbekende stoomtreintje van ons clublid Sieg Wollburg ontbreekt 

niet. Na het slotwoord is het tijd voor de traditionele verloting. Eerst voor de kinderen met diverse 

kleine prijsjes en 10 hoofdprijzen in de vorm van 10 gigantische knuffels met een heleboel gelukkige 

kinderen als gevolg van de door PLUS Trommel beschikbaar gestelde prijzen. Ook bij de volwassenen 

zijn weer vele gelukkige prijswinnaars met als hoogtepunt ook hier de 10 door PLUS Trommel 

beschikbaar gestelde boodschappenpakketten.  

Namens de AF4D commissie kijken wij terug op een geslaagde editie en bedanken wij nogmaals alle 

vrijwilligers voor hun inzet en betrokkenheid, PLUS Trommel als hoofdsponsor voor de algemene 

support en ondersteuning, Gemeente Hellevoetsluis, Stichting Push, Evides en Exxon Mobil, voor de 

financiële en of materiële bijdrage en Anton van Putten Rijwielen voor de technische ondersteuning. 

De commissie van de af4d 2017 zag er als volgt uit;  

 

Joep Versluis Kees Nieuwland Willem Zoutewelle  

Anton van Putten Richard van Gog   

 

 

Barcommissie: 

 
De barcommissie heeft het afgelopen jaar geen wijzigingen gehad en bestond 

dit jaar opnieuw uit Gea Steenhuis, Bea Kruger, Jannie Faber, en Anton van 

Putten. Deze leden hebben ervoor gezorgd dat vrijwel elke zondagmorgen 

het clubgebouw open was en er een vers bakje koffie voor u klaar stond.   

Leden van de barcommissie en alle andere vrijwilligers namens bestuur 

hartelijk bedankt voor jullie inzet. 

 

 

De secretaris 

 

 

 


